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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős miniszter 

Az interpelláció címe: "Meddig maradhat Balog Zoltán az Erzsébet- táborokért felelős 
alapítvány kuratóriumában?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Önök minden erőfeszítése ellenére teljesen nyilvánvaló,  hogy az orbáni pedofilhálózat él  és
virul. Nemrég derült ki, hogy a bicskei pedofil igazgató áldozatait megzsaroló K. Endre – aki elnöki
kegyelemmel,  Orbán  Viktor  áldásával  szabadult  a
 börtönből  –  szabadon folytathatja  a  bicskei  áldozatok megfélemlítését.  Ráadásul  Balog Zoltán
református  püspök,  aki  kijárta  a  miniszterelnöknél  K.  Endre  kegyelmét,  továbbra  is  több  ezer
gyerekért  felelős.  Negyvenhat  óvoda  és  iskola  tartozik  a  Balog  által  vezetett  Dunamelléki
Református  Egyházkerület  felügyelete  alá.  Ugyanez  az  egyházkerület  gyakorolja  az  állami
Erzsébet-táborokat szervező, Erzsébet a Kárpát-medencei Gyermekekért Alapítvány alapító jogait,
amelynek kuratóriumában Balog Zoltán továbbra is döntéshozó tag. Ez az alapítvány eddig több
tízmilliárd  forintos  állami  támogatást  és  ingatlanvagyont  kapott  az  Orbán-kormánytól,  így  a
működéséért  a  kormány is  felelős.  És beszélnünk kell  arról is,  hogy még mindig Balog Zoltán
irányítja  a  felsőoktatásban  tanuló,  keresztény  roma  diákok  intézményét,  a  Keresztény  Roma
Szakkollégiumi  Hálózatot.  Hozzátenném,  hogy  hasonló  vezető  pozíciót  lát  el  aszakkollégiumi
hálózatban  Kocsis  Fülöp  görögkatolikus  érsek  is,  aki  sajtóértesülések  szerint  megpróbálta
eltussolni, hogy egyik papja, Sz. atya kislányokat zaklatott szexuálisan a hittanóra közepén.

Akárhova  nézünk,  mindenhol  kapcsolatot  látunk  az  orbáni  pedofilhálózat  tagjai  között.  Ez  a
láthatatlan  háló  köt  össze  pedofilokat,  bűntársakat,  bűnöket  eltussoló  és  kegyelmet  adó
politikusokat egyházi vezetőkkel, miniszterekkel és magával a miniszterelnökkel. És akkor Önök
azt  merik mondani,  hogy nincs  igaza a  Demokratikus Koalíció plakátjainak? Hogyan beszélhet
Orbán Viktor vagy a Fidesz bármelyik politikusa azután Istenről, hazáról, családról, hogy szabadon
engedtek egy pedofilsegítő gazembert? Mutassanak egy másik országot Európában, ahol egy Balog



Zoltán kaliberű püspök felügyeletére akár egyetlen gyereket is rá mer bízni a kormány azután, hogy
egy pedofilsegítőért lobbizott! Nem fognak találni.

Az orbáni pedofilhálózatot kizárólag Önöknek köszönhetjük!

Kérdezem hát Miniszter Urat!

Meddig felelhet még gyerekekért Orbán Viktor volt lelkésze?

Át fogják-e világítani az Erzsébet-alapítványt, hogy történtek-e visszaélések gyerekekkel szemben?

Mikor fogják végre eltávolítani Balog Zoltánt az Erzsébet-alapítvány kuratóriumából?

Várom válaszát!
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